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LATVIJAS  MĀKSLAS AKADĒMIJAS  

SENĀTA SĒDES LĒMUMI  

   Latvijas Mākslas akadēmijas 

Senāta sēde 

Norise klātienē, LMA Kalpaka blv.13 (16.auditorija)  

2023. gada 28. decembris 12:00 

Zoom: https://us06web.zoom.us/j/82581186441 

Protokols Nr. 30 

 

Sēdē piedalās: prof. Kristaps Zariņš, prorektors prof. Andris Vītoliņš; prorektore Antra Priede; prof. 

O.Spārītis; prof. A.Teikmanis; prof. Vineta Groza; emeritus prof. Eduards Kļaviņš; asoc.prof. Martins 

Vizbulis; prof. Normunds Brasliņš; asoc.prof. Kristiāns Brekte; doc. Rasma Pušpure; asoc.prof. Maija 

Rozenfelde; prof. Juris Petraškevičš;  asoc.prof. Dainis Pundurs;  

studējošo pašpārvalde: Agnese Apine; Patricija Gabriela Grasmane; Viktorija Karabajeva-Pavlova;  

Elīna Kristiāna Rītere 

Uzaicinātās personas: LMA Padome – Valts Ernšrtreits 

Dizaina nod. vadītājs Matīss Zvaigzne; Attīstības un komunikāciju daļas vadītājs Jānis Gailītis; Finanšu 

daļas vadītāja Inga Kiseļova;  

Attālināti piedalās: asoc.prof. Mārtiņš Ratniks; Agita Gritāne; LMA Padome - Arnis Rītups 

 

Sēdi vada Senāta priekšsēdētājs Andris Vītoliņš; Protokolē  Agita Gritāne 

 

Darba kārtībā: 

1. LMA Senāta atzinums par LMA 2024. gada provizorisko Budžetu pirms iesniegšanas LMA 

Padomē. Balsojums 

2. LMA Padomes uzdotā jautājuma par LMA Struktūrvienībām izskatīšana. 

3. Attīstības un Komunikāciju daļas vad. J.Gailīša ziņojums par: Neiesniegtiem pieteikumiem 

finansējuma konkursos:  

3.1. 15.miljoni Kronvalda bulvārim - kāpēc 2022. gada rudenī Latvijas Mākslas akadēmija 

nepieteicās projektu konkursā no Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta (EKII) Latvijas 

Vides investīciju fonda izsludinātājā konkursā "Siltumnīcefekta gāzu emisiju 

samazināšana valsts nozīmes arhitektūras pieminekļos". 

3.2 2.6 miljoni digitalizācijai (t.sk. datortehnikai) - kāpēc Latvijas Mākslas akadēmija nepieteicās 

projektu konkursā Digitalizācijas iniciatīvas studiju kvalitātes pilnveidei augstskolu stratēģiskās 

specializācijas jomās. Darbības programmas "Izaugsme un nodarbinātība" 14.1.1. 

specifiskā atbalsta mērķa "Atveseļošanas pasākumi izglītības nozarē (Eiropas 

Sociālais fonds)" 14.1.1.1. pasākumā "Digitalizācijas iniciatīvas studiju kvalitātes 

pilnveidei". 

4. Attīstības un Komunikāciju daļas vad. J.Gailīša ziņojums par SAM 4.2.1.8. "Augstskolu studiju vides 

modernizācija" pieteikuma sagatavošana plānotam konkursam 2024.gada III ceturksnī. 
5. Latvijas Mākslas akadēmijas attīstības stratēģijas ieviešanas pašnovērtējuma ziņojuma ESF 

projekta “Latvijas Mākslas akadēmijas pārvaldības pilnveide” Nr.8.2.3.0/18/A/018 ietvaros 

izskatīšana un apstiprināšana. Informē A. Priede. Balsojums. 

6. Dažādi.  

 
*** LĒMUMI *** 

 

1.jautājums. LMA rektors Kr.Zariņš informē par sagatavoto LMA provizorisko budžetu 2024. gadam. 

Informē, ka budžeta sagatavošanai tika izveidota Budžeta komisija, kurā pieaicināts eksperts Māris 

Lazdiņš. Eksperts informē un prezentē provizoriskā budžeta sagatavošanas gaitu un rezultātu. 

Senāta lēmums: Apstiprināt atzinumu par LMA provizorisko budžetu 2024. gadam un iesniegt 

izskatīšanai LMA Padomei. 

 

2. jautājums. LMA Padomes uzdotā jautājuma par LMA Struktūrvienībām izskatīšana. A.Gritāne 

sniedz skaidrojumu un situācijas risinājumu. 

http://t.sk/
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3.jautājums. Attīstības un Komunikāciju daļas vad. J.Gailīša ziņojums par: Neiesniegtiem 

pieteikumiem finansējuma konkursos:  

3.1. 15.miljoni Kronvalda bulvārim - kāpēc 2022. gada rudenī Latvijas Mākslas akadēmija 

nepieteicās projektu konkursā no Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta (EKII) Latvijas 

Vides investīciju fonda izsludinātājā konkursā "Siltumnīcefekta gāzu emisiju 

samazināšana valsts nozīmes arhitektūras pieminekļos". 

3.2 2.6 miljoni digitalizācijai (t.sk. datortehnikai) - kāpēc Latvijas Mākslas akadēmija nepieteicās 

projektu konkursā Digitalizācijas iniciatīvas studiju kvalitātes pilnveidei augstskolu stratēģiskās 

specializācijas jomās. Darbības programmas "Izaugsme un nodarbinātība" 14.1.1. 

specifiskā atbalsta mērķa "Atveseļošanas pasākumi izglītības nozarē (Eiropas 

Sociālais fonds)" 14.1.1.1. pasākumā "Digitalizācijas iniciatīvas studiju kvalitātes 

pilnveidei". 

J. Gailītis argumentēti izklāsta faktus un argumentus. Notiek diskusija starp LMA Padomes 

priekšsēdētāju V.Ernštreitu un J.Gailīti. Informāciju papildina LMA rektors Kr.Zariņš. Pēc diskusijas 
jautājums Senātā tiek slēgts. 

4. jautājums. Attīstības un Komunikāciju daļas vad. J.Gailīša ziņojums par SAM 4.2.1.8."Augstskolu 

studiju vides modernizācija" pieteikuma sagatavošana plānotam konkursam 2024.gada III ceturksnī. 

 

5. jautājums. Latvijas Mākslas akadēmijas attīstības stratēģijas ieviešanas pašnovērtējuma ziņojuma 

ESF projekta “Latvijas Mākslas akadēmijas pārvaldības pilnveide” Nr.8.2.3.0/18/A/018 ietvaros 

izskatīšana un apstiprināšana. Informē A. Priede.  

Senāta lēmums: Apstiprināt Latvijas Mākslas akadēmijas attīstības stratēģijas ieviešanas 

pašnovērtējuma ziņojumu ESF projekta “Latvijas Mākslas akadēmijas pārvaldības pilnveide” 

Nr.8.2.3.0/18/A/018 ietvaros. 

 

6. Dažādi jautājumi.  

LMA Studiju prorektore A.Priede informē par ideju organizēt studiju gada noslēgumu un LMA 

izlaidumu 21. jūnijā, aicinājums to apspriest ar saviem nodaļu kolēģiem. 

 

Studentu pašpārvaldes vadītājas A. Apines ziņojums par studentu nodarbinātības aptaujas rezultātiem. 

 

 

 

Senāta priekšsēdētājs    Andris Vītoliņš 

 

Senāta sekretāre    Agita Gritāne 

senats@lma.lv 
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